
EKEKULLENS SAMFÄLLIGHETSFÖRENING - BUDGETFÖRSLAG  2020
Till årmötet 4 aug  2020

UTFALL 2019 BUDGET 2020
INTÄKTER
Medlemsavgifter, Belopp för utdebitering 2020 352 631             230 000               
Slitageavgifter/anslutningsavgifter 6 457                 9 500                    
Vägbidrag kommun (betalas retroaktivt under 2021) 22 708               23 900                  
Statligt vägbidrag (betalas retroaktivt under 2021) 4 282                 4 300                    

SUMMA INTÄKTER 386 078         267 700           

KOSTNADER
Vinterväghållning, beredskap, flispåfyllning 62 327               80 000                  
Vårstädning, kantslåtter 17 351               25 000                  

Upprustning väg och vägområde Norra Ekekullsvägen 218 400             
Mindre reparationer/väghinder 16 089               
Material för förbättrad vägsäkerhet. (sidomarkeringar, speglar, flyttbart fartgupp) 1 553                 25 000                  
Amortering av lån: För vägunderhåll/asfalteringsarbete och asfalterade farthinder. 95 000                  
Räntekostnad. 17 000                  

Bokföringstjänster 11 250               12 000                  
Bankkostnader/webtjänster/REV avgift/Admin 4 842                 5 000                    
Konsultation Optimus advokatbyrå. 9 375                 

Arvode styrelse excl sociala avgifter 10 000               10 000                  
Arvode revisorer exkl sociala.avg 1 500                 1 500                    
Lagstadgade sociala avgifter 3 613                 3 700                    

Föreningsmöten
Lokalhyra/utomhustält 1 600                 1 000                    
Extern ordf - Optimus advokatbyrå. Årsstämman 16 285               -                        

Diverse oförutsedda utgifter 8 000                    

SUMMA KOSTNADER 374 185         283 200           

BUDGETERAT RESULTAT 11 894 -15 500

Det budgeterade negativa resultatet i Budgetförslag 2020 täcks med medel i föreningens kassa efter överskott från 2019.
Överskott kommer bland annat från en mild vinter, kostnadsbesparingar, samt att vissa åtgärder skjutits till 2020.
Samt att styrelsen vill ha en mindre buffert framöver i föreningen. Vilket är avstämt med föreningens revisorer.


